
Obec  Korytárky 

Korytárky 215, 962 04 Korytárky 

 

 

Z á p i s n i c a 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 08. 02. 2023  

v Korytárkach 

 

Prítomní: Dušan Mitter – starosta obce  

                Ing. Marián Krnáč, Miroslav Debnár, Anna Lapínová, Ing. Ján Malatinec, Štefan  

                Mičuda, Pavel Václavík -  poslanci  

                Ing. Ivan Sivok, hlavný kontrolór obce  

Ospravedlnený:  Ing. Pavel Šufliarsky 

 

 

Program: 1. Otvorenie zasadnutia  

                2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

                3. Voľba návrhovej komisie 

                4. Návrh na úpravu stravných a režijných poplatkov v zariadení ZŠ s MŠ Korytárky od    

                    01.03.2023 

                5. Návrh na úpravu príspevku na prevádzku zariadenia ZŠ s MŠ Korytárky  

                6. Prehodnotenie poplatku za prenájom nebytových priestorov Spoločenského domu    

                   (A. Libiaková) 

                7. Odsúhlasenie členstva v občianskom združení „Koordinačná rada biosférickej  

                     rezervácie Poľana“  

                8. Prehodnotenie žiadosti  o finančný príspevok ZO Jednota dôchodcov Korytárky 

                9. Prerokovanie žiadosti o odkúpenie obecného pozemku č. parcely C-KN 26031/1 

                10. Žiadosť o opravu cesty v časti „U Lapínov“ 

                11. Prerokovanie spolufinancovania Územného plánu Obce Korytárky 

                12. Kontrola uznesenia              

                13. Rôzne 

                14. Schválenie uznesenia 

                15. Záver 

 

 

   

 

                                  

1. Otvorenie zasadnutia 

      

     Druhé zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a ďalej viedol starosta obce Dušan Mitter 

o 16:05 h. Pozvánka na zasadnutie bola doručená všetkým poslancom OZ včas a bola zverejnená 

v zmysle zákona. Starosta obce predložil návrh programu dnešného zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva v Korytárkach  

Starosta dal hlasovať za uvedený návrh programu Obecného zastupiteľstva. 

  

Hlasovanie:  

Za: Ing. Marián Krnáč, Miroslav Debnár, Anna Lapínová, Ing. Ján Malatinec, Štefan Mičuda, 

Pavel Václavík 

Proti: Ø 

Zdržal sa:  Ø 

 



Ing. Marián Krnáč, poslanec: navrhuje doplniť do bodu 13. Prerokovanie  a schválenie zmluvy 

s firmou DUO Projekt.  

 

Starosta dal hlasovať za doplnenie bodu 13. do programu Obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie:  

Za: Ing. Marián Krnáč, Miroslav Debnár, Anna Lapínová, Ing. Ján Malatinec, Štefan Mičuda, 

Pavel Václavík 

Proti: Ø 

Zdržal sa:  Ø 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva bude pokračovať podľa schváleného programu.  

 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

     

      Za zapisovateľku na dnešné zasadnutie bola určená Mgr. Viera Machavová, zamestnankyňa 

obce a za overovateľov zápisnice Anna Lapínová a Ing. Marián Krnáč. 

    

3. Voľba návrhovej komisie 

      

     Predsedajúci predložil návrh na voľbu členov návrhovej komisie v zložení: Pavel Václavík 

a Štefan Mičuda. 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Marián Krnáč, Miroslav Debnár, Anna Lapínová, Ing. Ján Malatinec,  

Proti: Ø 

Zdržal sa:  Štefan Mičuda, Pavel Václavík  

Predložený návrh bol schválený. 

 

 4. Návrh na úpravu stravných a režijných poplatkov v zariadení ZŠ s MŠ od  01.03.2023 

      

     Eva Bradová, vedúca školskej jedálne: poinformovala prítomných o Návrhu úpravy stravných 

a režijných poplatkov v školskom zariadení s platnosťou od 01.03.2023. (Príloha č. 1) Zvýšenie 

sa odvíja od novely zákona, ktoré schválila Národná rada SR. 

Dušan Mitter, starosta obce: vyzval poslancov, aby sa vyjadrili k návrhu. 

Ing. Jan Malatinec, poslanec: pre objasnenie skonštatoval, že  zamestnávateľ bude 

zamestnancom doplácať 55% stravného a zvyšok si dopláca zamestnanec. 

Dušan Mitter, starosta obce: dal hlasovať za uvedený návrh 

        

Hlasovanie: 

Za: Ing. Marián Krnáč, Miroslav Debnár, Anna Lapínová, Ing. Ján Malatinec, Štefan Mičuda, 

Pavel Václavík 

Proti: Ø 

Zdržal sa:  Ø 

 

5. Návrh na úpravu príspevku na prevádzku zariadenia ZŠ s MŠ 

 

     Dušan Mitter, starosta obce: predniesol návrh poslancov na zvýšenie režijných poplatkov na 

chod Základnej školy s materskou školou v Korytárkach zo súčasných 8,30 eur, čo je v dnešnej 

dobe nepostačujúce. 

Anna Lapínová, poslankyňa: navrhuje zvýšiť poplatok na 12,00 eur 

Ing. Ján Malatinec, poslanec: súhlasí s návrhom 12,00 eur, vzhľadom k inflácií je to primerané 

zvýšenie. 



Dušan Mitter, starosta obce: dal hlasovať za uvedený návrh     

 

Hlasovanie:  

Za: Ing. Marián Krnáč, Miroslav Debnár, Anna Lapínová, Ing. Ján Malatinec, Štefan Mičuda, 

Pavel Václavík 

Proti: Ø 

Zdržal sa:  Ø 

 

6. Prehodnotenie poplatku za prenájom nebytových priestorov Spoločenského domu    

    (A. Libiaková) 

      

     Dušan Mitter, starosta obce: oboznámil prítomných o požiadavke ponechať pani A. 

Libiakovej nájomné za prenájom nebytových priestorov Spoločenského domu. Keď sa 

prenajímali priestory Spoločenského domu, boli záujemkyne tri, pri podpise zmluvy boli už len 

dve, nakoľko jednej neschválili dotáciu z Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny. Zostávajúcim 

dvom bolo určené nájomné 60,00 eur na osobu, teda 120,00 eur za priestor. Ku koncu novembra 

skončila podnikateľskú činnosť jedna najomníčka, teda v priestoroch nebytových priestorov 

zostala už len pani Libiaková. Starosta obce navrhuje ponechať nájomné vo výške 60,00 eur na 

mesiac za prenájom nebytových priestorov. 

Ing. Marián Krnáč, poslanec: navrhuje ponechať nájomné vo výške 60,00  eur, aby mohla pani 

Libiaková naďalej podnikať, čím  podporia tvorbu domácich malopodnikateľov. 

Ing. Ján Malatinec, poslanec: prikláňa sa k predchádzajúcim  názorom a podotkol, že o tento 

 priestor aktuálne nie sú ďalší záujemcovia.  

Dušan Mitter, starosta obce: dal hlasovať za uvedený návrh 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Marián Krnáč, Miroslav Debnár, Anna Lapínová, Ing. Ján Malatinec, Štefan Mičuda, 

Pavel Václavík 

Proti: Ø 

Zdržal sa:  Ø 

 

 

7. Odsúhlasenie členstva v občianskom združení „Koordinačná rada biosférickej  

    rezervácie Poľana“  

    

     Dušan Mitter, starosta obce: informoval o vzniku OZ Koordinačná rada Biosférickej 

rezervácie Poľana, ktorej členmi sú jednotlivé obce regiónu Podpoľania. Starosta obce 

oboznámil prítomných so stanovami OZ a členským poplatkom vo výške 200,00 eur. (Príloha č. 

2) 

Pavel Václavík, poslanec: sa informoval, aký bude osoh z tohto členstva.  

Dušan Mitter, starosta obce: Občianske združenie „Koordinačná rada Biosférickej rezervácie 

Poľana“ nám bude  nápomocné, bude sledovať výzvy a pomáhať obciam pri ich realizácií. Jeho 

cieľom je zveľadiť Poľanu a jej priľahlé časti, čo je záujmom nás všetkých, ktorí tu žijeme.  

Dušan Mitter, starosta obce: dal hlasovať za uvedený návrh 

      

Hlasovanie: 

Za: Ing. Marián Krnáč, Miroslav Debnár, Anna Lapínová, Ing. Ján Malatinec, Štefan Mičuda, 

Pavel Václavík 

Proti: Ø 

Zdržal sa:  Ø 

 

 



 8. Prehodnotenie žiadosti  o finančný príspevok ZO Jednota dôchodcov Korytárky 

 

     Dušan Mitter, starosta obce: predniesol žiadosť  Základnej organizácie Jednoty dôchodcov 

Korytárky o finančný príspevok, ktorý bude slúžiť na financovanie činnosti dôchodcov  v našej 

obci. (Príloha č. 3) V minulom roku im bol poukázaný príspevok v hodnote 250,00 eur. Starosta 

obce vyzval poslancov k návrhom. 

Pavel Václavík, poslanec: navrhol zvýšenie oproti minulému roku, vzhľadom k inflácii vo 

všetkých odvetviach. Navrhuje zvýšiť príspevok na 300,00 eur. 

Ing. Ján Malatinec, poslanec: sa pýta, či sú v rozpočte určené peniaze na takéto príspevky 

v dostatočnej výške. 

Miroslav Debnár, poslanec: podotkol, že keď jedným pridáme, druhým trochu uberieme, lebo 

rozpočtovala sa tá istá suma ako minulý rok.  

Dušan Mitter, starosta obce: dal hlasovať za uvedený návrh 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Marián Krnáč, Miroslav Debnár, Anna Lapínová, Ing. Ján Malatinec, Štefan Mičuda, 

Pavel Václavík  

Proti: Ø 

Zdržal sa:  Ø 

 

 9. Prerokovanie žiadosti o odkúpenie obecného pozemku č. parcely C-KN 26031/1  
 

     Dušan Mitter, starosta obce: predložil žiadosť pána Jóba, ktorý žiada o vyčlenenie pozemku 

z pôvodnej parcely číslo C-KN 26031/1, ktorá tvorí ulicu k rodinným domom. (Príloha č.4) 

Pavel Václavík, poslanec: nesúhlasí s touto žiadosťou, nemôžu vyčleniť časť miestnej 

komunikácie, veď už existujúca cesta je príliš úzka. 

Ing. Ján Malatinec, poslanec : podotkol, že obec by mala pozemky pod cesty získavať do svojho 

vlastníctva a nie ich predávať.  

Dušan Mitter, starosta obce: dal hlasovať za uvedený návrh 

   

Hlasovanie: 

Za: Ø 

Proti: Ing. Marián Krnáč, Miroslav Debnár, Anna Lapínová, Ing. Ján Malatinec, Štefan Mičuda, 

Pavel Václavík  

Zdržal sa:  Ø 

 

10. Žiadosť o opravu cesty v časti „U Lapínov“ 

 

     Dušan Mitter, starosta obce: predniesol žiadosť občanov o opravu miestnej komunikácie v 

časti „U Lapinov“. (Príloha č. 5) 

Anna Lapínová, poslankyňa: sa vyjadrila, že cesta je v katastrofálnom stave, urobená bola pred 

dvadsiatimi rokmi a odvtedy sa len pláta, čo nemá žiadny efekt.  

Peter Lapín, občan: je toho názoru, že sa vystavali nové domy, pribudli tam noví občania a cesta 

je samá jama. Požaduje opraviť cestu čo najskôr a je mu jedno z akých financií, ak obec nemá, 

nech si vezme úver.   

Dušan Mitter, starosta obce: zdôraznil, že sa v posledných dvoch rokoch poukázalo na opravu 

miestnych komunikácií v obci cca. 18 000,00 eur. Časť miestnej komunikácie od hlavnej cesty 

má vo vlastníctve Slovenský pozemkový fond a časť po zákrutu zasa Slovenské pasienkové 

spoločenstvo, čo znamená, že s touto komunikáciou nemôžu robiť nič. Prisľúbil, že keď sa 

oteplí, cesty sa poplátajú, aspoň tak, aby boli prejazdné.  

Ján Vilhan, občan: podotkol, že asfaltovať sa môže, až keď je plus 20 °C , skôr to nemá žiadny 

význam, lebo asfalt sa rozmrví.  



Pavel Václavík, poslanec: žiada, aby sa konečne už niečo robilo aj z cestou do „novej ulice“, kde 

sú postavené nové rodinné domy, žijú tam už niekoľko rokov a nič sa s tou cestou nerobí. Občas 

si štrkom zasypú jamy, ale keď je daždivo, cesta je celá rozblatená a je to na hanbu, keď deti, 

ktoré ráno chodia na autobus do školy sa „doblatia“ a potom sú celý deň v škole špinaví.  

Dušan Mitter, starosta obce: podotkol, že pred dvomi rokmi sme si určili prioritu - Kanalizáciu 

a ČOV v obci, ktorú sme nútení čo najskôr vyriešiť, vzhľadom k hrozbe Úradu životného 

prostredia, že  uzavrú zberné jamy, ktoré už nespĺňajú štandardy. Kvôli kanalizácii a ČOV sme 

nútení meniť Územný plán obce, čo tiež vyžaduje množstvo financií. Toto bude veľká investícia, 

na ktorú si budeme musieť zobrať úver. 

Ing. Ján Malatinec, poslanec: navrhuje, aby sme sa pokúsili odkúpiť časť cesty „ U Lapínov“ od 

pasienkovej spoločnosti, lebo so Slovenským pozemkovým fondom asi nebude jednoduché 

jednanie. 

Dušan Mitter, starosta obce: dal prísľub občanom, že do konca júna sa pokúsi zaasfaltovať jamy 

na miestnej komunikácii „U Lapínov“.  

Dušan Mitter, starosta obce: dal hlasovať za uvedený návrh 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Marián Krnáč, Miroslav Debnár, Anna Lapínová, Ing. Ján Malatinec, Štefan Mičuda, 

Pavel Václavík 

Proti: Ø 

Zdržal sa:  Ø 

 

11. Prerokovanie spolufinancovania Územného plánu Obce Korytárky 

 

     Dušan Mitter, starosta obce: oboznámil prítomných z výzvou na 85% refundáciu nákladov za 

vypracovanie územného plánu, ktorú poskytuje Úrad pre územné plánovanie a výstavbu 

Slovenskej republiky. Na podanie žiadosti je potrebné schválenie spolufinancovania Územného 

plánu obce, Zmeny a doplnky č. 3 a tiež proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej 

dokumentácie obce.  

Pavel Václavík, poslanec: ak sa chceme uchádzať o refundáciu, je potrebné tento bod schváliť. 

Dušan Mitter, starosta obce: dal hlasovať za uvedený návrh 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Marián Krnáč, Miroslav Debnár, Anna Lapínová, Ing. Ján Malatinec, Štefan Mičuda, 

Pavel Václavík 

Proti: Ø 

Zdržal sa:  Ø 

 

12. Kontrola uznesenia  
     

 Kontrolu vykonal starosta obce Dušan Mitter. 

 

Uznesenie č. 13/2021, bod B.4. 

      Príprava zmeny Územného plánu obce Korytárky v časti do Lapinov- výstavba novej ulice    

 a tiež výstavba čističky odpadových vôd pre kanalizáciu obce na novom miest a výstavba   

 individuálnej bytovej výstavby v časti Korytárky- Gondovci. 

 Dušan Mitter, starosta obce-  informoval o ÚP, ktorý sa pripravuje. Obec v najbližších dňoch 

opäť podá žiadosť na refundáciu týchto nákladov.  

Úloha zostáva v sledovaní.                                               Termín: do ďalšieho zasadnutia OZ 

  

Uznesenie č. 13/2021, bod E. 

     Prípravu zmluvy pre odkúpenie časti pozemkov pod miestnu komunikáciu  do Lapinov za     



symbolickú sumu.  

Dušan Mitter, starosta obce- zmluvy sú pripravené, keď bude schválená zmena ÚP, môže sa 

pokračovať v tejto veci a zároveň sa môže začať s prípravnými prácami. 

Úloha zostáva v sledovaní.                                              Termín: do ďalšieho zasadnutia OZ 

      

 Uznesenie 11/2020  bod E.2. 

 Podať žiadosť o dotáciu na Ministerstvo životného prostredia o financovanie výstavby 

kanalizácie  a Čističky odpadových vôd.  

Dušan Mitter, starosta obce- uviedol, že najprv musí byť  zmena ÚP a  na základe tejto zmeny            

firma Bursa s.r.o.  pripraví projekt ČOV a kanalizácie. Predpokladaný termín výzvy  je  v roku 

2023 

Úloha ostáva v platnosti. Zodpovedný: starosta obce.       Termín do: ďalšieho zasadnutia OZ 

              

13. Prerokovanie  a schválenie zmluvy s firmou DUO Projekt.  

 

     Ing. Marián Krnáč, zástupca starostu: prezentoval stretnutie s firmou DUO Projekt, ktorá 

nám ponúkla spoluprácu pri realizácii výzvy Plánu obnovy – „Obnova Základnej školy 

s materskou školou“, ktorá by zahŕňala  obnovu budovy Základnej školy s materskou školou 

v Korytárkach. Plán obnovy poskytuje 100% refundáciu nákladov obnovy budovy, bez 

spoluúčasti obce. 

Pavel Václavík, poslanec:  sa informoval, akú úlohu zastáva firma DUO Projekt a aká odmena 

bude za ich prácu? 

Ing. Marián Krnáč, zástupca starostu: plní funkciu poradenstva, je zodpovedná za prípravu 

dokumentácie a podanie žiadosti, odmena za prácu bude v hodnote 3  490,00 eur 

Pavel Václavík, poslanec: vyjadril nesúhlasné stanovisko a po dohode s poslancami OZ  

odporúča starostovi pokračovať v rokovaní o možnostiach financovania zníženia energetickej 

náročnosti budovy Základnej školy s materskou školou v Korytárkach. 

 

14. Rôzne 

 

     Anna Lapínová, poslankyňa: navrhla, či by sa dopravná značka označujúca začiatok obce, 

nemohla presunúť až za križovatku “U Lapínov“, nakoľko  je  pri zhustenej premávke problém 

odbočiť na vedľajšiu komunikáciu. 

Tomáš Tuček, občan: podotkol, že aj pri výjazde z obce  je zlá viditeľnosť, keď na krajnici stoja 

kamióny. Naposledy mal sám skoro nehodu pri výjazde.  

Dušan Mitter, starosta obce:  prisľúbil, že sa poinformuje na Okresnom dopravnom inšpektoráte 

–odbore dopravy o možnostiach riešenia tohto problému. 

 

15. Schválenie uznesenia     
     

      Návrh uznesenia predložil člen návrhovej komisie Pavel Václavík. 

Tento návrh bol schválený.     

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Marián Krnáč, Miroslav Debnár, Anna Lapínová, Ing. Ján Malatinec, Štefan Mičuda, 

Pavel Václavík 

Proti: Ø 

Zdržal sa:  Ø 

 

 

 

 



15. Záver 

   

     Dušan Mitter, starosta: poďakoval prítomným za účasť a poprial prítomným príjemný zvyšok 

dňa. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva ukončil starosta obce Dušan Mitter o 18:35 hod.     

 

Korytárky,08. februára 2023 

 

Zapisovateľka: Mgr. Viera Machavová 

Overovatelia zápisnice: ................................ 

. 

                                                                                                                    Dušan Mitter 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

U Z N E S E N I E   č. 2/2023 

z druhého zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 

dňa 08. 02. 2023  

 

 

 

OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  V KORYTÁRKACH 

 

 

A.  berie na vedomie 

1. Žiadosť o opravu existujúcej cesty v časti „U Lapínov“, prehodnotenie 30.06.2023 

 

 

B.  s ch v a ľ u j e 

 

1. Program 2. Zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa pozvánky s doplnení bodu 13. 

Žiadosť o prehodnotenie výzvy Plánu obnovy- Obnova budovy Základnej školy 

s materskou školou 

2. Úpravu stravných a režijných poplatkov Základnej školy s materskou školou v 

Korytárkach 

3. Úpravu príspevku na prevádzku zariadenia Základnej školy s materskou školou v 

Korytárkach 

4. Úpravu poplatku za prenájom nebytových priestorov Společenského domu – p. 

Libiakovej vo výške 60,00 eur za mesiac 

5. Členstvo v OZ Koordinačná rada biosférickej rezervácie Poľana s ročným členským 

poplatkom 200,00 eur 

6. Žiadosť o finančný príspevok  ZO Jednota Dôchodcov Korytárky  vo výške 300,00 eur. 

7. Spolufinancovanie územného plánu obce, Zmeny a doplnky č. 3 najmenej vo výške   

            20%  oprávnených nákladov na účel dotácie podľa §2 zákona č. 226/2011 Z.z.   

            o poskytovaní dotácií na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie obce 

      8.   Korytárky  schvaľuje proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej  

            dokumentácie, ktorý potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí  

            dotácie. 

 

C.  v o l í  

1. Návrhovú komisiu v zložení: Pavel Václavík, Štefan Mičuda 

 

D.  konštatuje  

 

E.  neschvaľuje 

 

1. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku č. parcely C-KN 26031/1 

 

F. odporúča 

 

1. Starostovi obce pokračovať v rokovaní o možnostiach financovania zníženia energetickej 

náročnosti budovy Základnej školy s materskou školou v Korytárkach 

 

 

 



 

Korytárky, 08.02.2023 

 

 

Návrhová komisia:      ........................ 

 

                                    ..........................                  

                                                                                                   

 

                                                                                                                     Dušan Mitter  

                                                                                                                     starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 


